



10D7N I ❤️ ROMANTIC Germany-All in

TOUR HIGHLIGHTS

Tour Code: MUC10D

- **65% MEALS PROVIDED :**
7 BREAKFASTS, 7 DINNERS
- **INCLUDING SPECIAL MEALS :**
GERMAN SAUSAGE DINNER
PORK KNUCKLE DINNER
CHINESE DINNER
Bonus : Enjoy famous black forest cake
- **4*-5* HOTEL** Throughout
- **Exclusive One Night at Fussen LuitpoldPark Hotel**
(Enjoy the nature beauty of The Alps & surrounding by the mountain)* Selected Tour & Dates*
- **Free Upgrade 2 Nights Munich 5* Hilton Park or Similar**
Select Date
- **ENTRANCE TICKETS INCLUDED :**
NEUSCHWANSTEIN CASTLE,
MERCEDES-BENZ MUSEUM
- **INGOLSTADT DESIGNER OUTLET**
- **BONUS = CHRISTMAS MARKETS**
* **SELECTED DEPARTURES & VENUES**
BERLIN, NUREMBERG, MUNICH,
STUTTGART & COLOGNE. Subject to local government guidelines and final confirmation.



DAY 1

SINGAPORE → MUNICH

- ❖ Assemble at the Singapore Changi Airport for your flight to Munich.

DAY 2

MUNICH – OBERAMMERGAU-FUSSEN (D)

- ❖ Munich and view the **Marienplatz** with its **Gothic Town Hall**, photograph the unique **Glockenspiell Clock** and triumphant **Victory Arch**.
- ❖ **Oberammergau** - the small town on the Ammer River is known for its Woodcarvers and woodcarvings and globally established for its 380-year tradition of mounting **Passion Plays**.

DAY 3

FUSSEN – TITISEE – STUTTGART (B/Germany Sausage D)

- ❖ **Neuschwanstein Castle** <Include Entrance> - one of the famous Palaces & Castles in Europe, built as a place of retreat for the King Ludwig II and transformed into a medieval dream world filled with all of his longing and ideals.
- ❖ **Titisee** - home to Germany's largest **Cuckoo Clock Centre** and enjoy the free time strolling along the **Lake Titisee** (Black Forest Region).
- ❖ **Mercedes-Benz Museum** <Include Entrance> - to learn the history behind the Mercedes-Benz brand, the evolution of the auto industry and the brand's ongoing innovation

DAY 4

STUTTGART – FRANKFURT – COLOGNE (B/ D)

- ❖ **The Romer** - medieval building that stood for more than 600 years and is one of the city's most important landmarks.
- ❖ **St Paul's Church** - and the city's many Gothic and Renaissance buildings.
- ❖ **Cologne Cathedral** - one of the world's most beautiful churches.

Updated: 23-Sep-21_SQ



6533 1788

Email: enquiries@hongthai.com.sg
 Website: www.hongthai.com.sg



Stand By You!



康泰旅行社(新)私人有限公司 HONG THAI TRAVEL SERVICES (S) PTE. LTD.

DAY 5

COLOGNE – HAMELIN – BERLIN (B/Chinese D)

- ❖ **Hamelin** – where we can relive the folktale about the Pied Piper. Enjoy a 'Pied Piper' tour bringing us to historic locals and famous spots evolved around the fairy tale.

DAY 6

BERLIN – DRESDEN – NUREMBERG (B/Chinese D)

- ❖ **Berlin Wall** – an open air museum covered with approximately 106 worldwide paintings in a memorial for freedom.
- ❖ **Brandenburg Gate & Reichstag Building** – built in the 19th century Italian Renaissance style comprising of a redesigned glass dome.
- ❖ **Victory Column** in the Tiergarten Park.
- ❖ **Dresden** – Photo stop at **The Church of Our Lady** (Frauenkirche church), the **Semperoper Opera House**, the **Zwinger Palace** and the **Saxon Wall**.
- ❖ **Nuremberg - City Walls, Nuremberg castle, St. Lawrence's Church**
- ❖ **Hauptmarkt** - where Nuremberg's famous Christkindlesmarkt is held.

DAY 7

NUREMBERG – MUNICH (B/Pork Knuckle D)

- ❖ Munich free at Leisure.
- ❖ Transfer to city for **PCR Test**. (Own Expense)

DAY 8

MUNICH - GARMISCH PARTENKIRCHEN–ZUGSPITZE–MUNICH (B/D)

- ❖ (An Optional Excursion)
Germany - Zugspitze the highest mountain in Germany, you may take the cable car to the peak of 2,962 metres above sea level and be mesmerized by the impressive 360° panorama that opens up to reveal extensive views over 400 mountain peaks in Germany, Austria, Italy and Switzerland.
- ❖ **Ingolstadt Designer Outlet** - Enjoy shopping at Ingolstadt Village, home to luxury fashion and homeware stores, with up to 60% off.

DAY 9

MUNICH → SINGAPORE (B)

- ❖ This morning, transfer to airport for our flight home.

DAY 10

SINGAPORE

- ❖ We hope you enjoyed your vacation with Hong Thai Travel and we look forward to seeing you again for your next trip.

Remarks:

- Suggested Excursion: Germany – Zugspitze (Incl . Cable Car) **€100** p.p
- Tips for Driver/ Tour Manager/Local Guide **€70** p.p (Based on 10D7N)
- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- Due to seasonal / weather subjective conditions of itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction / transport should state be unavailable.



6533 1788

Email: enquiries@hongthai.com.sg
Website: www.hongthai.com.sg



Stand By You!



10天7晚 我♥浪漫德国之旅-All in

行程特色:

Tour Code: MUC10D

- > 65% 餐食: 7 早餐, 7 晚餐
- > 包含当地特色餐
德国香肠晚餐, 德国猪脚晚餐, 中式晚餐
红利: 享用著名黑森林蛋糕
- > 全程4-5★ 酒店
- > 独家一晚住宿菲森路易波德公园酒店
Luitpoldpark Hotel*指定出发日子*
(位于阿尔卑斯山的度假胜地, 欣赏群山环抱独特美景)
- > 免费提升两晚慕尼黑5★Hilton Park或同级*指定出发日子*
- > 包含入门票:
新天鹅堡
梅赛德斯(Mercedes Benz) 奔驰博物馆
- > 因戈尔施塔特购物村
- > 红利 = 圣诞集市
* 指定出发日子 & 地点, 分别有柏林, 德累斯顿, 纽伦堡, 慕尼黑, 斯图加特, 科隆。
以当地政府指南和最终确认为准。



第一天

新加坡 → 慕尼黑

- ❖ 集合于新加坡机场乘搭豪华客机前往慕尼黑

第二天

慕尼黑 - 上阿玛高小镇 - 福森 (晚)

- ❖ 慕尼黑市区游览玛利恩广场, 参观新市政厅, 欣赏钟楼的“钟鸣舞”欧洲第四大木偶舞蹈和慕尼黑凯旋门
- ❖ 上阿玛高小镇-德国巴伐利亚州南部的一个小镇, 傍依安珀河流经的谷地. 小镇以每隔十年演出大型耶稣受难剧而闻名. 小镇的精美木雕、以及丰富的彩绘小屋同样闻名世界

第三天

福森- 蒂蒂湖 - 斯图加特 (早/德国香肠晚餐)

- ❖ 新天鹅堡 <含入门票>-巴伐利亚国王路德维希二世亲自参与设计此城堡, 梦想将新天鹅堡打造成童话般的世界. 城堡中拥有大量的天鹅雕塑, 因此而得名.
- ❖ 蒂蒂湖 - 德国最大咕咕钟的故乡. 在自由时间沿湖边购物同时欣赏蒂蒂湖的美景.
- ❖ 梅赛德斯奔驰博物馆<含入门票>-参观拥有130年品牌历史, 了解其发源, 改革与创新的辛路历程而馆内展示的160辆车款中亦不乏50年代的鸥翼跑车和银箭等传奇车型

第四天

斯图加特 - 法兰克福 - 科隆 (早/晚)

- ❖ 罗马广场-法兰克福的老城中心, 拥有 600多年历史的中世纪建筑是这座城市最重要的地标之一.
- ❖ 圣保罗教堂 - 建于13世纪, 用红色砂岩所建造
- ❖ 科隆大教堂 - 被授予世界上最完美的哥特式教堂建筑之美誉.

第五天

科隆 - 哈梅林 - 柏林 (早/中式晚餐)

- ❖ 哈梅林 - 一个在童话之路中知名的小城, 童话故事《花衣魔笛手》的故乡, 这是一个传颂了八百多年的故事, 最有名的故事版本被收在格林兄弟的《德国传说》中

Updated: 23-Sep-21_SQ



6533 1788

Email: enquiries@hongthai.com.sg

Website: www.hongthai.com.sg



Stand By You!



第六天

柏林 - 德累斯顿 - 纽伦堡 (早/中式晚餐)

- ❖ 柏林围墙 - 1990年柏林墙被推倒, 两德统一后, 遗留下来的这段柏林墙就成了当代艺术家们创作的乐园, 多以政治主题为主, 且在2009年经历了一次翻新
- ❖ 勃兰登堡门和建于19世纪意大利建筑风格的国会大厦与耸立在市中心的胜利纪念柱
- ❖ 德累斯顿 - 外观圣母教堂, 歌剧院和建于1709前身有古木结构建组环绕的广场, 用作萨克森王公贵族举行各种比赛和进行宫廷游戏的欢庆场所建的茨温格宫和撒克逊城墙。
- ❖ 纽伦堡古镇 - 旧城墙, 皇帝堡, 圣劳伦茨教堂
- ❖ 主集市广场 - 纽伦堡著名一年一度的圣诞节集举办地

第七天

纽伦堡 - 慕尼黑 (早/德国猪脚晚餐)

- ❖ 慕尼黑自由活动
- ❖ 送往市中心进行PCR检测(自费)

第八天

慕尼黑 - 加米施帕滕基兴 - 楚格峰 - 慕尼黑 (早/晚)

- ❖ (自费项目) 楚格峰-德国最高峰, 在加米施帕滕基兴车站乘坐齿轨铁路火车再乘换观光缆车抵达海拔2962米的山顶. 山上360度一览无遗的景色肯定令您叹为观止. 可在顶峰上瞭望奥地利, 意大利以及瑞士。
- ❖ 因戈尔施塔特购物村 - 拥有超过110家精品店, 从服装, 饰品到化妆品高达60%折扣, 尽情疯狂购物一番。

第九天

慕尼黑 → 新加坡(早)

- ❖ 于指定时间送往机场

第十天

新加坡

- ❖ 平安抵达新加坡, 身心康泰!

注:

- *建议自费项目: 楚格峰欧元 €100 每人
- *全程10天7晚小费欧元 €70每人(包含司机, 导游, 领队)
- *倘若原定的景点不对外开放, 将由其他景点取代。
- *重大活动举行期间, 酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
- *行程顺序如有更改, 恕不预先告知。
- *中文行程若出现出入, 将以英文版本为依据。

